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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
Acta número 3/2021 

 
A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 15 de setembre de 2021 es reuneixen via 
telemàtica a través de l’aplicació Zoom, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell 
Municipal d’Esports els següents membres de la mateixa: 
  
Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell 
 
Sr. Xavier Garcia Guixa, representant del Club de Futbol Argentona 
Sra. Judith Espinalt Brillas, representant de l’Associació Patinatge Artístic Argentona 
Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona  
Sra. Elena Sànchez Prieto, representant del Club Natació d’Argentona 
Sra. Marta Lledó Murciano, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers 
Sr. Joan Burgués Castellà, president del Club Bàsquet Argentona 
Sr. Joan Martín Garachana, representant del grup municipal de Tots per Argentona 
Sr. Josep M. Escolano, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona 
 
Sr. Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 
Sra. Lídia Díaz Molina, secretària del Consell d’Esports 
 
Essent les 18:04 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior de data 14 de juny de 2021 
 
Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 2/2021, de data 14 de juny de 2021, 
s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
En aquest moment es tracten conjuntament els punt 2. i 3. de l’ordre del dia 
 
2.  Despatx ordinari i 3. Horaris i funcionament de les instal·lacions esportives 2021-
2022 
 
El Sr. president comenta que els horaris definitius per a la nova temporada ja han estat 
enviats a totes les entitats.  
 
Continua recordant el protocol a seguir per l’ús de centres escolar per activitats esportives 
extraescolar, i fa especial esment en recordar la importància de demanar primer 
l’autorització al centre, i que cal gestionar l’ús de claus d’aquestes instal·lacions també amb 
aquest. 
 
Explica que els protocols Covid venen marcats pel Procicat, que són estàndards per a 
tothom i que en les instal·lacions d’Argentona s’han de respectar. 
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En aquest moment el Sr. president felicita a totes les entitats per la bona aplicació de les 
mesures Covid i els bons resultats que estan donant. 
 
Comenta que s’han enviat una sèrie de plans d’emergència de les instal·lacions municipals 
junt amb el recordatori de les mesures Covid i el model per informar dels partits dels caps 
de setmana.  
 
Continua informant que en breus s’enviarà informació relativa a l’ús de vestuaris i grades, i 
aprofita per informar que les grades del pavelló vell durant un temps quedaran obertes 
per un problema en el mecanisme. 
 
Sobre les queixes que han arribat a l’Ajuntament en relació al tema dels magatzems de les 
pistes esportives i del material propi de les entitats recorda que les entitats no han de tocar 
el material que no és seu ja que cadascuna té el seu espai i s’ha d’evitar malentesos. 
 
Informa que ja s’ha començat a reparar tots els desperfectes que donen una imatge de 
deteriorament de les instal·lacions i que s’aniran arreglant el més aviat possible, i que s’han 
començat de les obres per la instal·lació d’un parc de calistènia de la plaça del Molí que es 
preveu que estiguin acabades en una setmana. 
 
4. Urgències 
 
No es presenta cap. 
 
5. Precs i Preguntes 
 
En aquest punt les entitats fan les seves preguntes i precs que es poden resumir de la 
següent manera: 
 
Per part del Bàsquet Argentona es demana solució a la gran quantitats de mosquits del 
pavelló, demanen ajuda a l’Ajuntament pel control d’aforaments amb codis QR i sobre la 
possibilitat d’un servei de vending al pavelló. 
 
Per part del Futbol Olímpic es demana quan hi haurà bar en el pavelló.  
 
Per part del Handbol Laietà comenta sobre diversos desperfectes i actuacions a les 
instal·lacions, i pregunta sobre la possibilitat de fer una assemblea de socis al pavelló. 
 
Per part del Patinatge Argentona es recorda que la resina de les pilotes de handbol fan 
malbé els patins dels seus membres i si hi ha alguna forma de netejar-lo, i des de Natació 
Argentona demanen perquè s’ha tancat la piscina municipal abans del començament de 
les escoles. 
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A totes les preguntes i precs es respon per part del president i del tècnic d’Esports, i 
queden anotades les aportacions de les entitats.  
 
Es comenta que si l’evolució és bona és possible que el pròxim Consell d’Esports sigui 
presencial. 
 
I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 19:32 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 
 
La secretària del consell Vist i plau 
Lídia Díaz Molina El president 
 Joaquim Perejoan Hernández 
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